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Beste	   lezers,	   donateurs,	   sponsors	  	  	  
en	  belangstellenden,	  
Met	  trots	  kunnen	  we	  terugkijken	  op	  
een	   WINS	   project	   dat	   in	   de	  
afgelopen	   zes	   jaar,	   met	   uw	   steun	  
heeft	   kunnen	   ontwikkelen	   tot	   een	  
succesvolle	   organisatie.	   En	   we	   zijn	  
nog	   steeds	   groeiende.	   Om	   deze	  
groei	   goed	   te	   kunnen	   opvangen	  
zullen	   we	   onze	   organisatie	  moeten	  
blijven	  aanpassen.	  	  
Onder	   leiding	   van	   onze	   nieuwe	  
voorzitter,	  Wouter	   Cosaert,	   zal	   een	  
nieuw	   WINS	   team	   hier	   in	   de	  
komende	  periode	  aan	  gaan	  werken.	  
	  	  
Met	   plezier	   en	   trots	   wil	   ik	   hierbij	  	  
ons	   nieuw	   bestuurslid	   	   	   Joop	  
Siemers	   verwelkomen.	   Joop	   zal	  
zichzelf	   in	   deze	   nieuwsbrief	   aan	   u	  
voorstellen.	  	  
	  
Ik	   neem	   hierbij	   afscheid	   als	  
voorzitter	   van	  WINS	   Nederland,	   en	  
langs	   deze	   weg	   wil	   ik	   u	   allen	  
hartelijk	  bedanken	  voor	  al	  uw	  steun	  
en	   bijdragen	   die	   u	   aan	   ons	   WINS	  
project	  gegeven	  heeft.	  	  
Ons	   nieuwe	  WINS	   bestuur	   wens	   ik	  
veel	  succes	  toe.	  	  
	  
Ik	  wens	  u	  veel	  leesplezier,	  
	  
Gill	  Rijnenberg.	  
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Even	  voorstellen..	  
Met	  plezier	  en	  trots	  wil	   ik	  ons	  nieuw	  
bestuurslid	   	   Joop	   Siemers	   aan	   u	  
voorstellen.	  	  
Joop	  zal	  zijn	  focus	  met	  name	  richten	  
op	  fondsenwerving,	  een	  gebied	  waar	  
hij	   veel	   kennis	   en	   ervaring	   in	   heeft	  
opgebouwd.	  

	  	  	  	  
	  
Mijn naam is Joop 
Siemers.  
	  

Door mijn vele 
nationale en inter-
nationale  (werk -)  

contacten over de gehele wereld, zie 
ik veel verschillen op allerlei 
gebieden. Om daar überhaupt 
verandering teweeg te brengen of 
enig verschil te maken  is niet 
gemakkelijk,  zeg maar gewoon 
moeilijk. Daarom heb ik gekozen 
voor een doel waar kinderen en 
educatie betrokken zijn. Misschien 
dat daar een "begin" kan worden 
gemaakt voor een "betere" wereld en 
toekomst. Dat het WINS is geworden, 
berustte eigenlijk op toeval; maar als 
ik toch een reden moet noemen, dan 
geven de korte lijnen in de 
organisatie en het ontbreken van veel 
overhead voor mij de doorslag. 

Joop Siemers 

	  	  	  
Helaas	   moeten	   we	   ook	   afscheid	  
nemen	   van	   ons	   bestuurslid	   en	  
webmaster	   Viola	   Kleefstra.	   Namens	  
iedereen	  van	  WINS	  wil	  ik	  Viola	  hierbij	  
heel	   veel	   dank	   zeggen	   voor	   de	   tijd,	  
de	   energie	   en	   de	   liefde	   die	   ze	   aan	  
ons	  project	  en	  aan	  de	  kinderen	  heeft	  
gegeven,	  en	  wens	  ik	  haar	  veel	  succes	  
met	  haar	  nieuwe	  carrière.	  	  
	  

	  
	  
	  

Organisatiewijziging	  WINS	  
Met	   acht	   Learning	   Centers	   in	  
Indonesië,	   	   en	   geassocieerde	   collega	  
WINS	   organisaties	   in	   USA,	   Frankrijk,	  
Australië	   en	   Engeland,	   en	   in	   totaal	  
meer	   dan	   1200	   kinderen	   die	   in	   hun	  
educatie	  worden	  ondersteund,	   is	   het	  
nodig	   om	   onze	   strategie,	   processen	  
en	   organisatie	   aan	   te	   passen,	   om	   de	  
blijvende	   groei	   op	   te	   kunnen	   vangen	  
en	  om	  de	  kwaliteit	  en	   continuïteit	   te	  
kunnen	  blijven	  waarborgen.	  
	  
Wouter	   Cosaert	   zal	   per	   heden	   de	  
voorzittershamer	  van	  mij	  overnemen,	  
en	  met	  het	  nieuwe	  team	  deze	  taak	  op	  
zich	  nemen.	  Ik	  wens	  hem	  en	  zijn	  team	  
veel	  succes	  in	  de	  toekomst.	  
	  
Zelf	   zal	   ik	   mijn	   aandacht	   en	   energie	  
nu	  gaan	  wijden	  aan	  het	  opzetten	  van	  
'WINS	   Indonesia',	  de	  overkoepelende	  
organisatie	   in	   Indonesië,	   wat	   het	  
mogelijk	  zal	  maken	  om	  onze	  Learning	  
Centers	   in	   Indonesië	   uit	   te	   bouwen	  
en	  verder	  te	  professionaliseren.	  
	  
	  

Dank	  u	  wel.....	  
Dit	  is	  de	  laatste	  nieuwsbrief	  die	  ik	  als	  
voorzitter	   van	   Stichting	   WINS	  
Nederland	   schrijf	   en	   graag	  wil	   ik	   van	  
deze	   gelegenheid	   graag	   gebruik	  
maken	   om	   u	   allen	   te	   bedanken	   voor	  
al	  uw	  steun	  en	  bijdragen,	  die	  we	  van	  
u	   in	   de	   afgelopen	   periode	   hebben	  
mogen	  ontvangen,	  maar	  vooral	  wil	   ik	  
u	   bedanken	   voor	   uw	   geloof	   en	  
vertrouwen	  in	  ons	  WINS	  project	  en	  in	  
onze	  visie.	  	  	  
	  
Gill	  Rijnenberg	  
	  

	  	  
	  



Het	  WINS	  programma	  	  
Voor	   onze	   nieuwe	   lezers	   hierbij	   nog	  
eens	   in	  het	  kort	  ons	  WINS	  onderwijs	  
programma.	  
	  
Het	  WINS	  programma	  heeft	   als	   doel	  
de	  kinderen	  zelfstandigheid	  en	  eigen	  
verantwoordelijkheid	   bij	   te	   brengen.	  
Naast	  het	   volgen	   van	   het	   	   	   regulier	  
onderwijs,	   omvatten	   onze	   	   extra	  
lessen	  o.a.	  :	  	  
	  
 Engels-‐	  en	  computerles;	  	  
 Cultuur	  	  (dans	  en	  muziek);	  
 Seksuele	  voorlichting;	  	  	  
 Vaardigheden,	  communiceren	  	  
 Toekomstgericht	  denken;	  
 Milieu,	  hygiëne.	  	  
	  
	  

In	   ons	   WINS	   programma	   dient	   ook	  	  
elk	   Learning	   Center	   op	   termijn	  
zelfvoorzienend	  te	  zijn	  en	   in	  staat	   te	  
zijn	  de	  eigen	  dagelijkse	  operationele	  
kosten	   zelf	   te	   kunnen	   dekken.	   Er	  
komt	   tenslotte	   een	   moment,	   dat	   ze	  
het	  helemaal	  ‘’zelf’’	  moeten	  doen.	  
	  	  	  	  	  
Hieronder	   leest	   u	   meer	   over	   het	  
laatste	   nieuws	   	   van	   alle	   Learning	  
Centers.	  
	  
Learning	  Center	  in	  Aceh.	  
In	   onze	   laatste,	   speciale	   nieuwsbrief	  
heeft	   u	   kunnen	   lezen	   over	   het	  
Learning	   Center	   Lam	   Asan	   in	   Aceh,	  
dat	   we	   in	   samenwerking	   opereren	  
met	   de	   Engelse	   liefdadigheids-‐
instelling	  'Chance	  International'	  .	  
www.chanceinternational.net	  
	  

Binnen	   zes	   maanden	   nadat	   we	   het	  	  	  
WINS	   concept	   in	   Lam	   Asan	   hebben	  
geïmplementeerd	   zijn	   er	   inmiddels	  
meer	   dan	   zestig	   kinderen	   in	   het	  
sponsorprogramma	   opgenomen,	   en	  
worden	   er	   meer	   dan	   honderd	  
kinderen	   ondersteund	   in	   hun	  
educatie.	   	   En	   Aceh	   is	   nog	   steeds	  
groeiende.	  	  
Natascha,	   de	   coordinator	   in	   Aceh	  
heeft	   concrete	   plannen	   ontwikkeld	  
om	  een	  tweede	  Center	  in	  Aceh	  op	  te	  
zetten.	  	  
''We	   hebben	   zojuist	   fondsen	  
ontvangen	   voor	   het	   opzetten	   van	  
onze	   nieuwe	   school	   in	   Tangse	   een	  
regio	   op	   ca.	   170	   km	   afstand	   van	  

Banda	  Aceh.	  Onze	  eerste	  schatting	  is	  
dat	   de	   kinderen	   van	   ten	   minste	   7	  
dorpen	   zullen	   profiteren	   van	   ons	  
educatie	  programma.	  
	  	  	  
Tangse	  werd	  zwaar	  getroffen	  door	  30	  
jaar	   interne	   conflicten,	   waarbij	   het	  
verbranden	  van	  scholen	  een	  normaal	  
beeld	   is	   geworden.	   Dit	   heeft	   er	   toe	  
geleid	  dat	  er	  nu	  meerdere	  generaties	  
zijn	   met	   een	   minimale	   opleiding	   en	  
hun	   kinderen	   nu	   heel	   hard	   hulp	   en	  
ondersteuning	  nodig	  hebben	  om	  hen	  
een	   kans	   te	   geven	   zichzelf	   en	   hun	  
gezinnen	   uit	   de	   neerwaartse	  
armoede	  spiraal	  te	  halen.	  
Tangse	   is	   een	   bergachtig	   gebied.	  
Gelukkig	   heeft	   de	   tsunami	   van	   2004	  
hier	   geen	   impact	   gehad,	   maar	   dat	  
betekent	  ook	  het	  niet	  ontvangen	  van	  
de	   buitenlandse	   hulp	   aan	   Aceh.	   	   	   .	  	  
	  	  	  
Het	  enthousiasme	  van	  de	  kinderen	  in	  
Tangse	   toen	   ze	   van	   deze	   plannen	  
hoorden	  was	   ongelooflijk.	   	   Ik	   voelde	  
me	   een	   beetje	   schuldig	   van	   al	   die	  
dagen	  dat	  ik	  bij	  mijn	  moeder	  klaagde	  
niet	   naar	   school	   te	   willen	   gaan.	  
	  	  	  
We	  mogen	  gratis	  gebruik	  maken	  van	  
een	   gebouw	   dat	   ter	   beschikking	   is	  
gesteld	   door	   	   een	   vooraanstaand	   lid	  
van	  de	  gemeenschap	  Teuku	  Abdullah	  
Ben	   Peuka.	   Hij	   organiseert	   al	   veel	  
activiteiten	   voor	   kinderen	   en	   heeft	  
ons	  gevraagd	  ons	  programma	  hier	  te	  
implementeren.	  
	  
Onlangs	   werd	   dit	   gebied	   geteisterd	  
door	   overstromingen	   en	   heeft	   het	  
grootste	   deel	   van	   de	   oogst	  
vernietigd.	   De	   daarmee	   gepaarde	  
aardverschuivingen	  hebben	  13	  levens	  
gekost.	   Een	   	   ernstige	   tegenslag	   voor	  
de	   bevolking.	   	  Zonder	   onze	   hulp	  
zullen	   er	   veel	   kinderen	   zijn	   die	   niet	  
naar	  school	  kunnen	  gaan.	  
	  
Namens	  de	  kinderen	  van	  Aceh	  willen	  
we	   iedereen	   bedanken	   voor	   het	  
waarmaken	   van	   onze	   droom.	  	  
	  	  	  
	  Natascha,	  	  	  
	  en	  de	  kinderen	  van	  Aceh	  	  
	  
	  
	  

Learning	  Center	  Seraya	  
Seraya	   is	   nog	   volop	   bezig	   met	   het	  
afmaken	   van	   de	   benodigde	  
infrastructuur.	   De	   focus	   ligt	   nu	   op	  
het	   realiseren	   van	   een	   tweetal	  
gastenhuizen,	   om	   zo	   het	   groeiend	  
aantal	   vrijwilligers	   op	   te	   kunnen	  
vangen.	  	  	  	  
Maar	   Seraya	   is	   ook	   al	   met	   de	  
toekomst	   bezig.	   Wayan	   Berata,	   de	  
coordinator	  van	  het	  Learning	  Center,	  	  
heeft	  een	  aantal	  plannen	  ontwikkeld	  
om	   een	   eigen	   business	   te	   starten,	  
zodat	   Seraya	   binnen	  niet	   al	   te	   lange	  
termijn	  ook	  zelfvoorzienend	  kan	  zijn.	  
Zo	   wordt	   er	   gedacht	   aan	   een	  
varkenshouderij	   waarbij	   ook	   werk	  
gecreëerd	  wordt	  voor	  de	  community,	  
maar	   ook	   het	   telen	   van	   organische	  
groenten,	  een	  veel	  gevraagd	  product	  
in	  Bali.	  	  	  
	  	  
Learning	  Center	  Bedulu	  
Bedulu	   is	   sinds	   begin	   dit	   jaar	  
zelfvoorzienend,	   en	   zij	   doen	   het	  
uitstekend.	   Het	   nieuwe	   Learning	  
Center	   is	   volledig	   in	   gebruik	  
genomen.	   De	   ruime	   opzet	   van	   dit	  
nieuwe	   Center	   is	   een	   verademing	  
voor	  de	  kinderen.	  
Voor	   het	   verdere	   nieuws	   uit	   Bedulu	  
wil	   ik	   u	   graag	   verwijzen	   naar	   hun	  
eigen	   uitgebrachte	   nieuwsbrief:	  
Yayasan	  Widya	  Guna	  Newsletter	  
	  	  
	  

Learning	  Center	  Angkah	  	  
In	  2009	  zijn	  we	  in	  samenwerking	  met	  
Stichting	  Indonesië	  2007	  gestart	  met	  
het	   Learning	   Center	   in	   Angkah.	   Er	   is	  
veel	   is	   werk	   verzet	   en	   dank	   zij	   uw	  
hulp	  en	  donaties	  is	  er	  sinds	  dien	  ook	  
veel	   gerealiseerd.	   Ook	   het	   team	   in	  
Angkah	   	   staat	   	   nu	   voor	   de	   uitdaging	  
om	   binnen	   een	   aantal	   jaren	  
zelfvoorzienend	  te	  zijn.	  	  	  
Trudy	   van	   de	   Maden	   van	   Stichting	  
Indonesië	  2007	  verzet	  heel	  veel	  werk	  
om	  de	  huidige	  operatie	   in	  Angkah	  te	  
optimaliseren	   en	   het	   team	   klaar	   te	  
stomen	  voor	  de	  toekomst.	  

Geef ze geen vis, 
geef ze geen hengel, 

maar leer ze om zelf een hengel te  
maken. 

	  

http://www.winsfoundation.com/Newsletters/2011/IND/YWG/April 2011.pdf


Learning	  Center	  Tianyar	  
Veel	   is	   er	   in	   de	   afgelopen	   periode	  
gerealiseerd	  in	  Tianyar.	  
Met	   de	   complimenten	   aan	   Ketut	  
Sujana,	   onze	   coordinator	   in	   Tianyar,	  
dia	   al	   deze	   projecten	   zelf	   heeft	  
geinitieerd	  en	  gemanaged.	  
Het	   slaapvertrek	   	   voor	   de	   kinderen	  
die	   geen	   thuis	   hebben	   is	   in	   gebruik	  
genomen.	   Het	   gebouw	   bestaat	   uit	  
slaap	   gelegenheid,	   een	   kleine	  
keuken,	  een	  badkamer	  en	  	  een	  toilet.	  	  

	  
	  
	  

Ook	   is	   er	   een	   watertoren	   geplaatst,	  
eindelijk....	   stromend	   water,	   niet	  
meer	  met	   emmertjes	   heen	   en	   weer	  
lopen.	  
	  

	  
	  

In	   het	   kader	   van	   'zelfvoorzienend'	  
zijn,	   heeft	   Tianyar	   met	   succes	   een	  
Photocopyshop	   en	   internet	   cafe	  
opgezet,	   wat	   onlangs	   in	   gebruik	  
genomen	  is.	  

	  
	  

Om	   beurten	   bemand	   door	   Ketut	  
Sujana	   en	   de	   oudere	   kinderen,	   is	   er	  
al	   een	   vaste	   klantenkring	  
opgebouwd,	  waaronder	  ook	  een	  	  

vast	   contract	  met	  een	  nabijgelegen	  
school	  voor	  het	  internet	  gebruik.	  
Tianyar	  is	  goed	  op	  weg	  selfsufficient	  
te	  worden,	   een	   doelstelling	   binnen	  
de	  WINS	  visie,	  waarbij	  elke	  yayasan	  
op	   den	   duur	   zelfvoorzienend	  moet	  
zijn	   en	   in	   staat	   alle	   salarissen	   en	  
dagelijkse	   operationele	   kosten	   zelf	  	  
moet	  opbrengen.	  
	  
Vanaf	  de	  start	  in	  2008,	  bestond	  het	  
Management	   team	  alleen	  uit	   Ketut	  
Sujana.	   	   Tianyar	   is	   sindsdien	   heel	  
erg	   gegroeid,	   zowel	   in	   aantal	  
kinderen	  als	  ook	  het	  aantal	  lopende	  
projecten.	   De	   hoeveelheid	   werk	  
werd	  voor	  Ketut	  	  Sujana	  te	  veel.	  	  	  
	  
Er	   is	   ook	   lang	   gezocht	   naar	   een	  
goede	   penningmeester.	   Tijdelijk	  
ingehuurde	   krachten	   gaven	   een	  
teleurstellend	  resultaat.	  
Echter	   we	   hebben	   de	   ideale	  
oplossing	  gevonden.	  
	  
Made	   Metri,	   een	   van	   de	   kinderen	  
van	  de	  yayasan,	  die	  vanaf	  de	  eerste	  
dag	  in	  2008	  onder	  de	  hoede	  van	  de	  
yayasan	   kwam,	   heeft	   de	   afgelopen	  
twee	   maanden	   Ketut	   geholpen	   en	  
de	   rol	   van	   penningmeester	  
ingevuld.	   Naast	   de	   administratie	  
was	   ze	   ook	   actief	   met	   het	  
begeleiden	   van	   de	   kinderen	   met	  
hun	  kasboekjes	  en	  ledgers.	  
Zij	   heeft	   dit	   op	   zo'n	   	   uitstekende	  
manier	   gedaan,	   	   dat	   we	   besloten	  
hebben	  haar	  als	  vaste	  kracht	  aan	  te	  
trekken.	  	  	  	  	  
Metri	  is	  pas	  16	  jaar,	  en	  zit	  nog	  op	  de	  
SMA	   school.	   Elke	   middag	   komt	   ze	  	  	  
naar	  de	  yayasan,	  en	  helpt	  ze	  met	  de	  
financiële	   administratie,	   en	   de	  
operatie	  van	  de	  photocopyshop.	  
	  
Zou	   het	   niet	   fantastisch	   zijn,	   als	   er	  
een	   dag	   komt,	   dat	   alle	   Learning	  
Centers	   gemanaged	   worden	   door	  
de	  kinderen,	  die	  nu	  dank	  zij	  uw	  hulp	  
onderwijs	  kunnen	  volgen.	  
	  
Learning	  	  Center	  Yogya	  	  	  	  	  	  
Zoals	   in	   onze	   vorige	   nieuwsbrief	  
vermeld,	   heeft	   Stichting	   Anakita	  
besloten	   om	   de	   operatie	   voortaan	  
door	  WINS	  te	  laten	  doen.	  	  

	  	  

Met	   ons	   locale	   team	   zijn	   wij	   nu	  
bezig	   met	   de	   aanpassing	   	   van	   de	  
processen	   en	   organisatie,	   om	   klaar	  
te	   zijn	   voor	   het	   nieuwe	   schooljaar
	   	  
Learning	  Center	  Kerta	  
De	   voorbereidingen	   in	   Kerta	   zijn	  
achter	   de	   rug.	   Het	   Management	  
team	   onder	   leiding	   van	   Made	  
Gunawan	   heeft	   nu	   voldoende	  
operationele	   ervaring	   opgedaan,	  
om	   het	  WINS	   systeeem	   volledig	   te	  
implementeren.	   In	   de	   komende	  
periode	   zullen	   een	   aantal	   kinderen	  
vanuit	  Bedulu	  worden	  overgeheveld	  
naar	   Kerta,	   omdat	   de	   afstand	   naar	  
het	   Learning	  Center	   in	   Kerta	   korter	  
is	   dan	   naar	   Bedulu.	   	   Voor	   de	  
kinderen	  scheelt	  dat	  veel	  riestijd.	  
Tevens	   zullen	   we	   in	   de	   komende	  
periode	   de	   huidige	   	   organisatie-‐
vorm	   omzetten	   naar	   de	   	   formelere	  
'Yayasan''	  status.	  
In	   Kerta	   wordt	   al	   veel	   aan	   'groen'	  
gewerkt.	   Zo	   zijn	   er	   in	   het	   dorp	   al	  
een	   aantal	   biogas	   installaties	  
operationeel,	   en	   wordt	   er	   veel	  
gedaan	   in	   'organic'	   gardening.	   Het	  
team	   denkt	   dan	   ook	   op	   dit	   gebied	  
een	  gat	   in	  de	  markt	   te	  vinden	   ,	  om	  
op	  termijn	  zelfvoorzienend	  te	  zijn.	  
	  

Privé	  initiatieven	  	  
	  

In	   elke	   nieuwsbrief	   laten	   we	   ook	  
onze	   sponsors	   aan	   het	   woord.	   Dit	  
keer	  is	  het	  de	  beurt	  aan	  Tanja	  Bour.	  	  

	  	  
Toen ik 2 jaar geleden voor het eerst 
in de Yayasan te Bedulu kwam was 
ik enorm geraakt en ontroerd door 
de warme liefdevolle manier waarop 
Ketut en Nyoman hun leven in dienst 
stellen van kinderen in hun 
omgeving die hulp en steun nodig 
hebben. Zij bieden zo'n 125 eten, 
onderwijs en bovenal: LIEFDE 
Kinderen met down syndroom 
verblijven er door de week en zo'n 
100 kinderen maken gebruik van 
hun naschoolse opvang. Terwijl Ad 
en ik er 2 dagen verbleven bekroop 
me het gevoel meer te willen doen. 
Een kindje sponsoren en een koffer 
met kleding meenemen, dat voelde 
niet als genoeg doen. In oktober 
vorig jaar besloot ik mijn belofte 
aan een inmiddels overleden vriend 



waar te maken: ik zou de Kennedy-
mars vanuit Sittard op paaszaterdag 
gaan lopen. 80 km op 1 dag binnen 
20 uur. Al snel ontstond ook de 
gedachte dat dit een kans zou zijn 
om vrienden, familie, collega's en 
bekenden attent te maken op het 
goede werk van Ketut, Nyoman en 
stichting WINS. 
We hebben een mail gestuurd aan 
bovengenoemde mensen met het 
verzoek mij te sponsoren en daarop 
kwamen enorm veel reacties:  
kleine en grote bedragen werden 
toegezegd, gewoon omdat ik dit ging 
doen, of een bedrag per km, of een 
bonus wanneer ik daadwerkelijk de 
mars zou uitlopen. Meer motivatie 
had ik niet nodig en de maanden 
voorafgaande aan paaszaterdag heb 
ik bijna iedere vrijdag getraind. 
Tochten tot 40km die ik blarenvrij 
en spierpijn vrij doorstond. 
23 april, op de 18e verjaardag van 
mijn zoon was het zover: om 5.00u 
s'ochtends zijn Nico (een goede 
vriend) en ik vertrokken vanuit 
Sittard. Het zou de warmste 
Kennedymars ooit worden....  
De eerste 30 km gingen prima, 
lekker lopen in de buitenlucht... 
Maar de zon kwam er goed door en 
dat zorgde voor de eerste flinke 
blaren bij 38 km.... .Het was erg 
warm en het lopen werd iets minder 
leuk. Gelukkig stonden vrienden aan 
de kant, liep mijn dochter een stukje 
mee en werden Nico en ik door onze 
partners steeds voorzien van spijs en 
drank. Met name soep bleek erg 
belangrijk bij dit warme weer. 
Op een controlepost bij 53 km wilde 
ik mijn blaren laten verzorgen, 
helaas leverde dat een oponthoud op 
van 2 uur waarna het lastig werd de 
draad weer op te pakken.  

Maar we stapten verder, door 
België richting Maaseik en na 65 km 
sloten twee dierbare vriendinnen 
aan om ons door de laatste 
kilometers heen te loodsen... 
Dat was wel nodig, bij 72 km had ik 
het mentaal heel zwaar, enkele 
tranen werden geplengd en hoewel 
ik geen seconde over opgeven heb 
gedacht was het vanaf dat moment 
wel heel erg moeilijk om de ene voet 
voor de andere te blijven zetten..... 
 
Pijn in de benen, voeten, veel blaren 
en heel erg moe was ik.  Maar we 
haalden de finish! Kwamen om 
23.00u Sittard weer binnen en 
wisten dat er 1200 euro was binnen 
gehaald! Dolblij dat ik niet meer 
verder hoefde te lopen en trots en 
gelukkig was ik. Het uiteindelijke 
bedrag is geworden € 1.835,40, een 
bedrag waar ik van tevoren alleen 
over kon dromen! 
 
In juni reizen we naar Bali en een 
paar dagen in het Learning Center 
in Bedulu zijn. We zullen het geld 
afgeven in het volste vertrouwen dat 
het heel goed terecht zal komen! 
 
Tanja Bour 
 

	  
	  
	  
	  

	  	  	  	  	  
De	  Haarlemse	  Duvelloop	  van	  Jan	  en	  
Bea	   van	   de	   Pol	   die	   altijd	   op	   6	   Juni	  
georganiseerd	   wordt	   is	   inmiddels	  
een	   vaste	   traditie	   geworden.	   Dit	  
keer	  hebben	  30	  man	  aan	  deze	   loop	  
meegedaan	   en	   hebben	   ze	   maar	  
liefst	   €544	   bij	   een	   gebracht.	   Dit	  
bedrag	   wordt	   gebruikt	   voor	   het	  
''Photocopyshop''	   project	   in	  
Tianyar.	  
	  
Dank	   jullie	   wel	   Jan	   en	   Bea	   uit	  
Haarlem.	  
	  
	  

 Dank	  u	  wel	  
Veel	   en	   veel	   meer	   hebben	   wij	  
mogen	   ontvangen	   van	   privé	  
initiatieven	   van	   onze	   sponsors,	  
teveel	  om	  iedereen	  hier	  persoonlijk	  
te	  noemen.	  	  
	  
Een	   speciaal	   woord	   van	   dank	   gaat	  
ook	   uit	   naar	   alle	   vrijwilligers	   die	   in	  
de	   afgelopen	   periode	   hun	   tijd	   en	  
energie	   in	   de	   kinderen	   op	   onze	  
diverse	   Learning	   Centers	   hebben	  
gestoken.	  	  
Vrijwilligerswerk	   is	   een	   essentieel	  
component	  in	  ons	  WINS	  project.	  	  
Wilt	   u	   meer	   weten	   over	  	  
vrijwilligerswerk	   op	   een	   van	   onze	  
Learning	   Centers,	   stuur	   dan	   een	  
emailtje	  naar	  info@stichtingwins.nl	  
	  
	  
Namens	   alle	   mensen	   van	   WINS	  	  
wens	   ik	   u	   allen	   	   bedanken	   voor	   al	  
uw	  steun,	  uw	  energie	  uw	   tijd	  die	  u	  
aan	  onze	  projecten	  heeft	  gegeven.	  	  	  
	  

Gill	  Rijnenberg	  

WINS	  Nederland	   WINS	  USA	  	  
Gill	  Rijnenberg	  
E	  	  :	  gill.rijnenberg@winsfoundation.com	  
W:	  http://www.stichtingwins.nl	  

Earnie	  Giles	  
E	  	  :	  earnie.giles@thewinsproject.org	  
W:	  	  http://www.thewinsproject.org	  

WINS	  Frankrijk	   WINS	  Australia	  
Maxence	  	  de	  Royer	  
E	  	  :	  mderoyer@hotmail.com	  
W:	  http://www.	  winsfrance.com	  
	  

Christine	  Rainbird	  
	  E	  	  :	  christine.rainbird@winsfoundation.com	  
W:http://www.winsaustralia.com	  

Deze nieuwsbrief wordt verstuurd aan donateurs en belangstellenden. 
Wilt u geen informatie van Stichting WINS meer ontvangen, stuur deze mail dan terug en vermeld achter Onderwerp/Subject: 'STOP'	  

	  	  
	  


